
Zápis č. 12 ze schůze OV Horní Stakory 
dne 16.12. 2019 od 18. 00  hod. v hasičské zbrojnici H.S. 

  

Přítomni:           P. Švestková, M. Rybář, V. Antoň, M. Štěpánek, J. Krejčí, ing. Mlejnek, J. Horák 

 Zastupitelé:     K. Blecha, V. Baboráková 

 

       M. Štepánek informuje o zdržení vypracování některých projektových dokumentací k výstavbě kanalizace 

v H.Stakorech a dalšími kroky, např. průběžné podavání žádostí k územnímu souhlasu. 

                      Členové OV diskutují o potřebách obyvatel v obci pro nadcházející nový rok a možnosti jejich 

uskutečnění – rekonstrukce Hasičské zbrojnice, rekonstrukce místních komunikací po výstavbě kanalizace. 

OV končí V 18.30 hod. 

 

 

 

Zápis č. 13 ze schůze OV Horní Stakory 
dne 18.12. 2019 od 17. 00  hod. v hasičské zbrojnici H.S. 

 

 

Přítomni:           P. Švestková, M. Rybář, V. Antoň, M. Štěpánek, ing. Mlejnek,  

Zastupitelé:     K. Blecha 

Host:                 p. Rybín 

    

                            OV se schází za účelem žádosti pana Rybína, jakožto člena komise pro pořízení ÚP Kosmonosy, aby se 

OV vyjádřil k úpravám ÚP v lokalitě H. Stakory. Po seznámení s úpravami se OV vyjádřil takto: 

 plocha Z75 ponechat jako plochu SV, majitel pozemku čeká na změnu ÚP, aby mohl realizovat svůj stavební záměr 

plocha Z95 ponechat v současném zařazení, osadní výbor po dohodě s městem zahájil budování hřiště 
plochu Z 68 ponechat v BI 
plocha NSz ponechat v nezastavitelné ploše 
plocha Z79 návrh zařadit do rezervy, tím získat protihodnotu diskutovaných ploch. Současní majitelé nejeví zájem na 
této ploše stavět ani ji prodat. 
 
                  O tomto vyjádření bude p.Rybín informovat ostatní členy komise pro pořízení ÚP Kosmonosy.    
    

 

   Konec jednání v 17.45 hod. 

Zapsala P. Švestková 

 

 


